
Fra:                                              Johannes Padøy <johannes.padoy@gmail.com> 
Sendt:                                        mandag 24. mai 2021 10:26 
Til:                                               Postmottak Alver 
Emne:                                        Forvalting av hjort 
  
Hjortebestanden her på Padøy verkar som den er stabil.Vi hadde felling av 8 dyr i fjord , noko som verkar 
passe.Om vi ynskjer noko så er det å få auke fellingskvoten med 1 -2 dyr ,helst av fjordyr og då fortrinsvis 
spissbukkar, 
Etter vinteren ser det ut til at dyra har hatt det fint - fjord kalvane er i godt hold. 
Vi ser jamt 8 til 14 dyr på innmarka kvar kveld ,det er det vi kan sjå frå huset. 
Vi vurderer det til at det er iallefall tre stammar - to på søre delen av øya og ein på den nordre delen. 
Vi har ikkje beitedyr på garden lenger - så beiteskade er det ikkje lenger. 
Løyvene sel vi tit dyktige jegere som tek omsyn til forvaltninga  Dei fylgjer vår anvisning om å la avlsdyr 
gå.  Salget er ei kjærkommen inntekt på garden. 
  
med helsing 
  
Johannes Padøy 


